
MINUTA 

dezbaterii publice organizate în vederea analizării proiectului de ordin pentru modificarea 

și completarea Statutului elevului, aprobat prin OMECS nr.4742/2016 

 

 Dezbaterea a fost deschisă de către domnul Secretar de Stat, Ionel-Florian Lixandru, care 

a prezentat scopul întâlnirii și anume racordarea prevederilor din OMECS nr.4742/2016 cu cele 

ale altor acte normative care reglementează sistemul de învățământ preuniversitar. 

 Primul invitat este doamna Andreea Archip, însă aceasta nu a avut amendamente de 

precizat. 

 Sunt invitați să ia cuvântul participanții care s-au înscris la această dezbatere, conform listei 

atașate, astfel: 

1. Domnișoara Ariana Dudună, președinte al AEC; a menționat faptul că au transmis 

propuneri de amendamente șa prezentul proiect de ordin. Eleva face precizarea că noul 

ordin trebuie armonizat cu mai multe acte normative actualizate (care fac referire, de 

exemplu, la: prevederile specifice învățământului militar, transportul elevilor, calitatea de 

susținători legali, feed-back-ul în urma susținerii probelor de evaluare de către elevi, 

bursele școlare etc.); 

2. Domnul Lucian Tarcău a intervenit, însă a pus în discuție proiectul Legii învățământului 

preuniversitar; 

3. Doamna Lorena Drăgușin susține propunerile domnișoarei Ariana Dudună;  

4. Domnul Franceso Cardello susține propunerile domnișoarei Ariana Dudună; 

5. Domnișoara Ana Chima reiterează propunerile domnișoarei Ariana Dudună; 

6. Domnul Mircea Ștefan Bertea susține propunerile domnișoarei Ariana Dudună; 

7. Domnișoara Miruna Croitoru susține propunerile AEC. 

8. Domnul George Valentin Roman susține propunerile AEC si precizează faptul că 

prevederile Statutului Elevului trebuie racordate și la dispozițiile Legii nr. 272, precum și 

la exemplele de bună practică din alte țări. Domnul Roman propune și creșterea numărului 

elevilor în consiliul de administrație al unității de învățământ. Referitor la sancțiunile 

elevilor, domnia sa face precizări cu privire la aplicarea acestora conform legislației în 

vigoare. 

9. Doamna Ramona Florea a fost invitată să-și prezinte propunerile, însă din cauza unor 

defecțiuni tehnice nu a putut interveni, menționând în mesaj că doar participă. 

Domnul Secretar de Stat, Ionel – Florian Lixandru confirmă preluarea amendamentelor care 

vor fi analizate , în cazul în care vor fi aplicabile, vor fi integrate în actul normativ supus    

dezbaterii.  

Drept pentru care s-a încheiat prezenta minută. 

     Domnul Ionel – Florian Lixandru, Secretar de Stat 

     Doamna Mihaela Tania Irimia, Director General DGÎP 



Doamna Larisa Gojnete, Consilier – Cabinet Ministru 

Doamna Luminița Stoian, Inspector DGÎP 

Doamna Rodica Diana Cherciu, Inspector DGÎP 

Doamna Janina Pașcanu, Consilier DGI 

Domnul Cătălin Cosma, Consilier DGI 

 


